

SPEEDY WIRE GEL - SPEEDY WIRE OIL

Non toxic lubricants for inserting power, telecom and fibre optic cables in both rigid or corrugated ducts, pipes etc. With a high lubricant power, specially when compared to other products for the same use, they can be easily removed from the cables; they allow a reduced installation strength, even in presence of complex tracings. The Speedy Wire gel, thanks to its consistency, allows a product saving up to 3 times with respect to any other solution.

Lubrifiants atoxiques pour l'insertion des câbles de n'importe quel type, d'énergie, de télécom et en fibre optique, dans les caniveaux, dans les tuyaux etc. aussi bien de type rigide que plissé. Pourvus de puissance lubrifiante élevée, surtout s'ils sont comparés avec des produits pour des emplois analogues; facile à les désassembler des câbles; ils permettent de forces de pose de câbles réduites, même en présence de tracés riches en courbes. Le Speedy Wire Gel, grâce à sa consistance, permet d'épargner jusqu'à 3 fois sur la quantité à utiliser par rapport à toute autre solution.

Characteristics:

- Aspect: **Speedy Wire Gel**
transparent gel
Speedy Wire Oil
milky oil
- PH: 6 to 8
- Density: 1 gr/dm3 approx
- Solvents: absent
- Toxicity: non toxic
- Flammability: non flammable

Caractéristiques:

- Aspect: **Speedy Wire Gel**
gel transparent
Speedy Wire Oil
liquide laiteux
- PH: de 6 à 8
- Densité: environ 1 gr/dm3
- Solvants: absents
- Toxicité: Atoxique
- Inflammabilité: non inflammable



Product code/Code de l'article	Quantity/Quantité (lt)	Package pc /Conditionnement pièce
Speedy Wire Gel	1	12
Speedy Wire Oil	1	12